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P R O T O K Ó Ł  NR LXI/14 

z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie 

odbytej w dniu 24 czerwca 2014 roku 

pod przewodnictwem Przewodniczącego 

Rady Miejskiej Jana Medyńskiego 

 

W sesji uczestniczyło 15 radnych na stan 15. 

Lista obecności w załączeniu. 
 

Ponadto w sesji uczestniczyli:  
 

1. Ogrodnik Andrzej  - Burmistrz Kożuchowa 

2. Żyrolis Adam   - Zastępca Burmistrza Kożuchowa 

3. Piotrowska Jolanta  - Skarbnik Gminy 

4. Szczepankiewicz Katarzyna - Radca Prawny UM 

5. Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miejskiego, sołtysi, goście. /Lista obecności  

w załączeniu./  
 

Do pkt.1. 

Otwarcia sesji o godz. 12.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Medyński 

witając radnych oraz gości. Stwierdził prawomocność obrad.  

Pan Marek Czerniak przekazał na ręce Dyrektora Muzeum Ziemi Kożuchowskiej, Pana 

Andrzeja Strzymińskiego, Biblię z roku 1728 roku pochodzącą z Kożuchowa wraz  

z teczką zawierającą dokumenty związane z Kożuchowem.  

Burmistrz Kożuchowa Pan Andrzej Ogrodnik wraz z Przewodniczącym Rady Miejskiej 

Panem Janem Medyńskim wręczyli listy gratulacyjne uczniom, którzy osiągnęli bardzo 

wysokie wyniki na egzaminie klas szóstych. 
 

Medyński Jan – Przewodniczący Miejskiej, odczytał proponowany porządek obrad, 

który przedstawia się następująco: 
 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

3. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2013 rok. Podjęcie uchwał 

w sprawie: 
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3.1/ rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu za 2013 rok. /numer druku LXI/1/14/ 

3.2/ udzielenia absolutorium  Burmistrzowi Kożuchowa za 2013 rok. /numer druku 

LXI/2/14/ 

4. Interpelacje, wnioski i oświadczenia. 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

5.1. nieodpłatnego nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Kożuchów. /numer druku 

LXI/3/14/ 

5.2. nieodpłatnego nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Kożuchów; /numer druku 

LXI/4/14/ 

5.3. zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych; /numer druku LXI/5/14/ 

5.4. zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2014 rok; /numer druku 

LXI/6/14/ 

5.5. zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kożuchów na lata 2014-2024; /numer druku LXI/7/14/ 

5.6. zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Banku Gospodarstwa Krajowego 

na wyprzedzające finansowanie działań finansowanych ze środków pochodzących 

z budżetu Unii Europejskiej. /numer druku LXI/8/14/ 

5.7. udzielenia dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich i robót 

budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru; /numer druku LXI/9/14/ 

5.8. udzielenia dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich i robót 

budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru; /numer druku LXI/10/14/ 

5.9. udzielenia dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich i robót 

budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru; /numer druku LXI/11/14/ 

5.10. ustanowienia kierunków działań burmistrza w zakresie utworzenia budżetu 

obywatelskiego w Gminie Kożuchów na rok 2015; /numer druku LXI/12/14/ 

6. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej nr LX. 

7. Sprawy różne. 

8. Zamknięcie obrad sesji. 

Zieliński Henryk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, złożył 

wniosek o wprowadzenie w punkcie 5.11. porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Kożuchowa /numer druku LXI/14/14/ 
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Wniosek został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, złożył wniosek o wprowadzenie w punkcie 

5.12. porządku obrad projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie stawek czynszu; 

/numer druku LXI/13/14/ 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, złożył wniosek o wprowadzenie w punkcie 

5.13. porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie 

Gminy Kożuchów do Zrzeszenia Gmin Województwa Lubuskiego; /numer druku 

LXI/15/14/ 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 

Porządek obrad po wprowadzonych zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

3. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2013 rok. Podjęcie uchwał 

w sprawie: 

3.1/ rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem  

z wykonania budżetu za 2013 rok. /numer druku LXI/1/14/ 

3.2/ udzielenia absolutorium  Burmistrzowi Kożuchowa za 2013 rok. /numer druku 

LXI/2/14/ 

4. Interpelacje, wnioski i oświadczenia. 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

5.1. nieodpłatnego nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Kożuchów; /numer druku 

LXI/3/14/ 

5.2. nieodpłatnego nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Kożuchów; /numer druku 

LXI/4/14/ 

5.3. zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych; /numer druku LXI/5/14/ 

5.4. zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2014 rok; /numer druku 

LXI/6/14/ 

5.5. zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kożuchów na lata 2014-2024; /numer druku LXI/7/14/ 
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5.6. zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Banku Gospodarstwa 

Krajowego na wyprzedzające finansowanie działań finansowanych ze środków 

pochodzących z budżetu Unii Europejskiej. /numer druku LXI/8/14/ 

5.7. udzielenia dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich i robót 

budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru; /numer druku LXI/9/14/ 

5.8. udzielenia dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich i robót 

budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru; /numer druku LXI/10/14/ 

5.9. udzielenia dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich i robót 

budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru; /numer druku LXI/11/14/ 

5.10. ustanowienia kierunków działań burmistrza w zakresie utworzenia budżetu 

obywatelskiego w Gminie Kożuchów na rok 2015; /numer druku LXI/12/14/ 

5.11. rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Kożuchowa; /numer druku 

LXI/14/14/ 

5.12. uchylająca uchwałę w sprawie stawek czynszu; /numer druku LXI/13/14/ 

5.13. wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Kożuchów do Zrzeszenia Gmin 

Województwa Lubuskiego; /numer druku LXI/15/14/ 

6. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej nr LX. 

7. Sprawy różne. 

8. Zamknięcie obrad sesji. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. / za – 15/ 
 

Do pkt.2. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił sprawozdanie z prac 

Burmistrza między sesjami. /Sprawozdanie w załączeniu./ 

Jelinek Marcin – radny, zapytał, kto wygrał przetarg na dowozy uczniów do szkół. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, odpowiedział, że przetarg wygrała Firma 

Feniks. 

Jelinek Marcin – radny, stwierdził, iż Burmistrz odwołał przetarg na wykonanie 

przydomowych oczyszczalni ścieków uzasadniając, że są nieprawidłowości  

w dokumentacji, które naruszają zasady zdrowej konkurencji. Poprosił o wyjaśnienia. 

Zapytał czy Gmina poniesie koszty poprawy dokumentacji. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, negatywnie odpowiedział na zadane 

pytanie. Wyjaśnił, że jedna z firm biorących udział w przetargu zarzuciła Gminie to, że  
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w dokumentacji przetargowej użyte zostały nazwy własne, co sugeruje wykonawstwo. 

Stwierdził, że specyfikacja poddana została konsultacji z których wynika, że są minimum 

trzy firmy które pracują w takiej technologii. Przyznał, że Firma na każdym etapie 

wykonywania dokumentacji wskazała swoje rozwiązania, ale pokazuje również inne 

rozwiązania. Unieważnienie przetargu polegało na tym, iż podjęto decyzję o wyłonieniu 

w pierwszej kolejności nadzoru inwestorskiego i w specyfikacji przetargowej wskazane 

będzie, że to nadzór inwestorski ma konsultować i opisać zamówienie oraz brać udział  

w komisji przetargowej a także nadzorować całą inwestycję. Zapewnił, że dokumentacja 

nie będzie poprawiana. 

Jelinek Marcin – radny, poprosił o uzasadnienie przyznania nagrody Prezesowi P.U.K. 

„Uskom” za 2013 r. Zapytał, jaka kwota została przyznana. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, wyjaśnił, że nagroda w kwocie około 

10 000 zł. została przyznana na wniosek Rady Nadzorczej P.U.K. „Uskom”. Wniosek 

uzasadniony był poprawą kondycji finansowej Spółki. 

Prokopiak Alicja – mieszkanka Kożuchowa, stwierdziła, że wynik finansowy został 

osiągnięty, ponieważ Prezes podniósł opłaty za wodę na polecenie Burmistrza 

Kożuchowa. Stwierdziła, że woda po ostatniej awarii do dnia dzisiejszego leci brudna. 

Jako mieszkanka Kożuchowa nie rozumie, dlaczego Prezes otrzymał nagrodę. Dodała, że 

mimo podwyższenia opłat cmentarnych na cmentarzu nie są wykonywane żadne prace 

porządkowe.   

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, zapewnił, że na cmentarzu prowadzone są 

prace porządkowe. Śmieci wywożone są minimum raz w tygodniu. Stwierdzenie, że 

Prezes nic nie robi również jest nieprawdą, ponieważ realizowany jest kolejny projekt 

rozbudowy i modernizacji sieci. Wyłoniony został wykonawca remontu wieży ciśnień. 

Okresowa zła jakość wody powodowana jest wyłączeniem wieży ciśnień. Zaproponował, 

zapoznanie się z dokumentami i sprawozdaniami zamiast kierować zarzuty wyłącznie 

pod publikę.  
 

Do pkt.3. 

Piotrowska Jolanta – Skarbnik Gminy, przedstawiła sprawozdanie z wykonania budżetu 

gminy za 2013 rok. /Sprawozdanie w załączeniu./  

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał uchwałę  nr 240/2014 składu 

orzekającego  Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 23 kwietniu 
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2014 w sprawie wydania opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2013 rok wraz z 

informacją o stanie mienia Miasta i Gminy. / Uchwała w załączeniu./  

Zieliński Henryk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, przedstawił 

stanowisko Komisji rewizyjnej o przedłożonym sprawozdaniu z wykonania budżetu 

Gminy za 2013 rok. /Stanowisko w załączeniu./ 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał uchwałę nr 388/2014 składu 

orzekającego  Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 9 czerwca 2014 

w sprawie wydania opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej. /Uchwała w załączeniu./  

Franczak Jan – Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miejskiej, 

zapewnił, że budżet za 2013 rok uzyskał opinię pozytywną członków Komisji.  

Jelinek Marcin – radny, stwierdził, że przy udzielania absolutorium Burmistrzowi cofa 

się do grudnia 2012 roku, kiedy uchwalane były zamierzenia na rok 2013. Większość 

inwestycji przełożona została na kolejny rok. W roku bieżącym podjęto najwięcej uchwał 

i zarządzeń zmieniających budżet w całej kadencji.  

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, stwierdził, że jest radnym 12 lat i nie 

przypomina sobie, aby kiedykolwiek zrealizowano budżet bez wprowadzania zmian. 

Zapytał, czy tych zmian musiało być aż tyle. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przypomniał, że w roku 2013 nie 

wykonano dochodów z tytułu sprzedaży mienia komunalnego, dlatego budżet nie mógł 

być konsekwentnie realizowany. Zapewnił, że dąży do tego, aby zaplanowane zadania 

były realizowane. 

Jelinek Marcin – radny, stwierdził, że przy uchwalaniu budżetu radni zwracali uwagę na 

to, że zaplanowane dochody są zbyt wysokie. 
  

Do pkt.3.1. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie do projektu 

uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2013 rok. /numer druku LXI/1/14/ /Opinie  

w załączeniu/  

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2013 rok. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za  - 15/          
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Do pkt.3.2. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie do projektu 

uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Kożuchowa za 2013 rok. 

/numer druku LXI/2/14/ /Opinie w załączeniu/  

 Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Kożuchowa za 2013 rok. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za  - 11  przeciw - 2 wstrzymało się 

od głosu – 2/    

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, podziękował, za udzielenie absolutorium. 

Zapewnił, że w każdym roku robione jest wszystko, aby pozyskać środki zewnętrzne  

a także, aby pomnażać majątek Gminy. Podziękował Skarbnikowi Gminy, pracownikom 

Urzędu, Zastępcy Burmistrza – Adamowi Żyrolisowi oraz wszystkim, tym którzy 

przyczyniają się do realizacji budżetu zarówno po stronie dochodów jak i wydatków. 

Podziękował również sołtysom za współpracę.  
 

Do pkt.4. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił o składanie wniosków  

i interpelacji w formie ustnej lub pisemnej. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, zapytał, 

kiedy zostanie wykonany przystanek autobusowy w Radwanowie. Stwierdził, że od 

początku sprawy minęło pół roku. 

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, wyjaśnił, że zlecenie obejmuje kilka 

zadań, m.in. schody na przystanku. W związku z tym realizacja może wyglądać tak, że  

rozpoczęte są inne inwestycje. Zapewnił, że zadanie zostanie wykonane jeszcze w tym 

miesiącu. 

Jelinek Marcin – radny, zapytał, dlaczego, mimo przeprowadzonych przez Zarząd Dróg 

Wojewódzkich prac odświeżających oznakowanie poziome, nie został namalowany na 

drodze przystanek autobusowy w Studzieńcu.  

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, stwierdził, że zlecenie na to zadanie 

najprawdopodobniej było złożone zanim podjęto decyzję o rozwiązaniu tymczasowym  

w tej miejscowości. Zadanie będzie zrealizowane zamówieniem dodatkowym.  

Wiśniewska Jolanta – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej, 

podziękowała za wykonanie naprawy skrzyżowania ulic: Okrzei, Kraszewskiego, ulic   



8 

 

1 Maja i Chopina. Prosiła również o wyrównanie ulicy Chopina. Zapytała, kto będzie 

wykonywał to zadanie. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, wyjaśnił, że zadanie będzie wykonywała 

Spółka „Uskom”. 

Zieliński Henryk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, zwrócił uwagę 

na bardzo zły stan techniczny zjazdu z ulicy Koszarowej na ulicę Młynarską. 

Franczak Jan – Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miejskiej, zapytał, 

czy zostało zlecone wykonanie dokumentacji oświetlenia w miejscowości Stypułów. 

Przypomniał, że zadanie miało być finansowane  z funduszu sołeckiego. 

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, negatywnie odpowiedział na zadane 

pytanie, zapewnił, że zadanie będzie realizowane po wykonaniu najpilniejszych zadań. 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, poprosił o wyjaśnienie kwestii 

odbioru zjazdu z drogi do marketu DINO.  

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, powiedział, że uzyskano informację 

od inwestora, że dokumenty odbiorowe są wysłane do Gminy. Najprawdopodobniej dotrą 

jutro. Jeżeli ocena dokumentacji będzie pozytywna, to droga zostanie otwarta. 

Perdian Halina – radna, w imieniu mieszkańców ulicy Kraszewskiego zapytała, co 

mieszkańcy mają robić, kiedy zostaną zlikwidowane rowy. Dodała, że mieszkańcy 

wnoszą o zorganizowanie spotkania z wykonawcą, ponieważ chcieliby się przyłączyć do 

instalacji ogólnospławnej. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, wyjaśnił, że zgodnie z przepisami 

odprowadzenie wód deszczowych z posesji należy do właściciela nieruchomości, nie 

wolno ich odprowadzać do sieci odprowadzającej wody deszczowe z drogi  

z wyłączeniem sytuacji wyjątkowych np. zalewanie posesji. Stwierdził, że przy ulicy 

Kraszewskiego część właścicieli nieruchomości ma włączone rynny spustowe do 

kanalizacji sanitarnej, co musi być bezwzględnie rozłączone. Zapewnił, że do 

mieszkańców zostanie skierowana informacja w tej sprawie.  

Zieliński Henryk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, zapytał  

o zadanie wykonywane na ulicy Słowackiego. 

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, poinformował, że zadanie zostało 

odebrane z drobnymi uwagami. Firma w ciągu kilku dni usunie braki. 

Prokopiak Alicja – mieszkanka Kożuchowa, stwierdziła, że na sesji dowiedziała, się że 
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został powołany Dyrektor Muzeum, złożyła wniosek o zatrudnienie na 10 lat dyrektora 

kąpieliska, które kiedyś powstanie. Powróciła do tematu abonamentu za wodę. Ponownie 

zwróciła się o wyjaśnienie, dlaczego cześć mieszkańców nie płaci tego abonamentu. 

Stwierdziła, że nie doczeka się odpowiedzi na to pytanie. Mimo odpowiedzi Ministra nic 

się nie zmieniło. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, stwierdził, że odpowiedź Ministra  

wyjaśnia tą sprawę na niekorzyść Pani Prokopiak. Zapewnił, że postępowanie 

podyktowane jest przepisami prawa. Za całą sieć na osiedlu 22 Lipca odpowiada 

Spółdzielnia Mieszkaniowa „Odrodzenie”, która ma zawartą umowę z P.U.K. „Uskom”. 

Gdyby każdy z mieszkańców miał podpisaną indywidualną umowę z P.U.K. „Uskom”, to 

wnosiłby taką samą opłatę jak pozostali mieszkańcy.  

Prokopiak Alicja – mieszkanka Kożuchowa, stwierdziła, że wspólnota w której mieszka 

również ma jeden licznik w budynku czterorodzinnym a nie ponoszą opłat za jeden 

licznik. Nadmieniła, że otrzymała kolejne wyjaśnienie od Ministra z którym Burmistrz 

jeszcze się nie zapoznał. 

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, zapytał, czy wspólnota występowała 

do P.U.K. „Uskom” z propozycją rozliczenia wody z głównego licznika. 

Prokopiak Alicja – mieszkanka Kożuchowa, twierdząco odpowiedziała na zadane 

pytanie. Wyjaśniła, że uzyskano odpowiedź negatywną. 

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, poprosił o dostarczenie tej 

odpowiedzi. 

Jelinek Marcin – radny, z uwagi na to, iż problem trwa już bardzo długo, zaproponował 

definitywne rozwiązanie na najbliższej sesji.  

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, powiedział, że aby rozwiązać ten problem 

należy mieć pełną informację na ten temat. Wspólnota powinna mieć zawartą jedną 

umowę na dostawę wody. 

Prokopiak Alicja – mieszkanka Kożuchowa, stwierdziła, że każdy mieszkaniec osiedla 

powinien mieć zwartą umowę z P.U.K. „Uskom”. W chwili obecnej Spółka traci realne 

pieniądze.  

Malczyk Piotr – radny, stwierdził, że mieszka we wspólnocie osiemnastorodzinnej  

i każdy z członków ma zawartą oddzielną umowę ze Spółką. Zaproponował 

wypowiedzenie umów indywidualnych i zawarcie umowy pomiędzy Spółką  
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a wspólnotą. Wiąże się to z tym, że na wspólnotę spada ewentualna egzekucja 

nieopłaconych rachunków za wodę przez poszczególnych członków wspólnoty. Tak jest 

w Spółdzielni Mieszkaniowej „Odrodzenie”. 

Wiśniewska Jolanta – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych zwróciła uwagę na 

zarośnięte alejki na cmentarzu komunalnym. Potwierdziła, że pojemniki na śmieci są 

przepełnione.  

Zieliński Henryk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, nie zgodził się 

z wypowiedzią radnej J. Wiśniewskiej. Zapewnił, że na cmentarzu był wczoraj. Dodał, że 

grupa młodzieży posprzątała polską kwaterę wojskową. Nadmienił, że kwatera rosyjska 

również powinna być posprzątana.  

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, powiedział, że prace prowadziła 

Spółdzielnia Socjalna wraz z młodzieżą z Gimnazjum. Najprawdopodobniej Gmina 

otrzyma środki na wymianę płyt nagrobnych.  

Szukiełowicz Zdzisław – radny, zwrócił uwagę, na uszkodzoną głowę orła na pomniku 

żołnierzy polskich. 
 

Do pkt.5.1. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił projekt uchwały  

w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Kożuchów. /numer 

druku LXI/3/14/ 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych 

RM. /Opinie w załączeniu./ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Kożuchów.  

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za – 11, przeciw - 0 wstrzymało się 

od głosu – 3/    

Podczas głosowania obecnych 14 radnych. 
 

Do pkt.5.2. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił projekt uchwały  

w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Kożuchów. /numer 

druku LXI/4/14/ 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych 

RM. /Opinie w załączeniu./ 
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Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Kożuchów.  

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za – 9, przeciw - 0 wstrzymało się 

od głosu – 5/    

Podczas głosowania obecnych 14 radnych. 
 

Do pkt.5.3. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił projekt uchwały  

w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. /numer druku LXI/5/14/ 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych 

RM. /Opinie w załączeniu./ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za – 11, przeciw - 0 wstrzymało się 

od głosu – 3/    

Podczas głosowania obecnych 14 radnych. 
 

Do pkt.5.4. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił projekt uchwały  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2014 rok. /numer druku 

LXI/6/14/ 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych 

RM. /Opinie w załączeniu./ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2014 rok. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za – 12, przeciw - 0 wstrzymało się 

od głosu – 2/    

Podczas głosowania obecnych 14 radnych. 
 

Do pkt.5.5. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił projekt uchwały  

zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów na 

lata 2014-2024. /numer druku LXI/7a/14/ 
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Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych 

RM. /Opinie w załączeniu./ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów na lata 2014-

2024. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za – 12, przeciw - 0 wstrzymało się 

od głosu – 2/    

Podczas głosowania obecnych 14 radnych. 
 

Do pkt.5.6. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił projekt uchwały  

w sprawie zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Banku Gospodarstwa 

Krajowego na wyprzedzające finansowanie działań finansowanych ze środków 

pochodzących z budżetu Unii Europejskiej. /numer druku LXI/8/14/ 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych 

RM. /Opinie w załączeniu./ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Banku Gospodarstwa 

Krajowego na wyprzedzające finansowanie działań finansowanych ze środków 

pochodzących z budżetu Unii Europejskiej. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za – 10, przeciw - 2 wstrzymało się 

od głosu – 2/    

Podczas głosowania obecnych 14 radnych. 
 

Do pkt.5.7. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił projekt uchwały  

w sprawie udzielenia dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich  

i robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru. /numer druku LXI/9a/14/ 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych 

RM. /Opinie w załączeniu./ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie udzielenia dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich  

i robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 14/ 
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Podczas głosowania obecnych 14 radnych. 
 

Do pkt.5.8. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił projekt uchwały  

w sprawie udzielenia dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich  

i robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru. /numer druku LXI/10a/14/ 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych 

RM. /Opinie w załączeniu./ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie udzielenia dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich  

i robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 14/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych. 
 

Do pkt.5.9. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił projekt uchwały  

w sprawie udzielenia dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich  

i robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru. /numer druku LXI/11a/14/ 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych 

RM. /Opinie w załączeniu./ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie udzielenia dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich  

i robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 14/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych. 
 

Do pkt.5.10. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił projekt uchwały  

w sprawie ustanowienia kierunków działań burmistrza w zakresie utworzenia budżetu 

obywatelskiego w Gminie Kożuchów na rok 2015. /numer druku LXI/12/14/ 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych 

RM. /Opinie w załączeniu./ 
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Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie ustanowienia kierunków działań burmistrza w zakresie utworzenia budżetu 

obywatelskiego w Gminie Kożuchów na rok 2015. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za – 11, przeciw - 0 wstrzymało się 

od głosu – 3/    

Podczas głosowania obecnych 14 radnych. 
 

Do pkt.5.11. 

Zieliński Henryk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, przedstawił 

projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Kożuchowa 

/numer druku LXI/14/14/ 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych 

RM. /Opinie w załączeniu./ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Kożuchowa./ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 14/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych. 
 

Do pkt.5.12. 

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały  

uchylającej uchwałę w sprawie stawek czynszu. /numer druku LXI/13/14/ 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych 

RM. /Opinie w załączeniu./ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

uchylającej uchwałę w sprawie stawek czynszu.  

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 14/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych. 
 

Do pkt.5.13. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Kożuchów do Zrzeszenia Gmin 

Województwa Lubuskiego. /numer druku LXI/15/14/ 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych 

RM. /Opinie w załączeniu./ 



15 

 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Kożuchów do Zrzeszenia Gmin 

Województwa Lubuskiego. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 14/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych. 
 

Do pkt.6. 

Protokół z sesji Rady Miejskiej nr LX został przyjęty jednogłośnie. /za – 14/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych. 
 

Do pkt.7. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał raport z realizacji Strategii 

Gminy Kożuchów. /Raport w załączeniu./ 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał pismo mieszkańców ul. 

Kraszewskiego. /Pismo w załączeniu./ 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał list intencyjny Konsorcjum 

PKS Gorzów Wlkp. i PKS Żary. /List w załączeniu./ 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, poinformował, że w ramach 

Nowosolskiego Obszaru Funkcjonalnego przygotowywane jest zadanie, które ma 

obejmować komunikację podmiejską Powiatu Nowosolskiego. Oferta PKS biznesowo 

nie jest wygórowana natomiast dla samorządu jest to cena wysoka jak za przestarzały 

tabor. Dodał, że miasto Zielona Góra zaproponowało nieodpłatne użyczenie swojego 

taboru. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał pismo Fundacji im. Stefana 

Batorego w sprawie programu „Masz głos mas z wybór”. /Pismo w załączeniu./ 

Jelinek Marcin – radny, jako przewodniczący Stowarzyszenia, którego to pismo 

dotyczy, uzupełnił, że program jest wieloaspektowy. Stowarzyszenie zaangażowane jest  

w trzy działania. Stowarzyszenie informuje o wyborach,  organizuje spotkania dla 

mieszkańców na których przekazywane będą informacje rzetelne i obiektywne. Program 

ma na celu zachętę mieszkańców do wzięcia udziału w wyborach. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, poinformował, że na jego ręce również 

wpłynęło pismo z Fundacji z prośbą o wsparcie Stowarzyszenia „Czarna Struga”, ale 

zadaje sobie pytanie jak to jest, że Przewodniczący tego Stowarzyszenia, radny, 

potencjalny kandydat do następnej rady, z deklaracji ustnych – kandydat na burmistrza 
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Kożuchowa, prowadzi kampanię informacyjną na temat zasad wyborczych, debaty 

publicznej. Zapytał czy w porządku jest, aby kandydat prowadził te działania za 

pieniądze Fundacji.  

Jelinek Marcin – radny, zapewnił, że jeżeli zdecyduje o swoim udziale w wyborach, to 

zrezygnuje z prowadzenia projektu. 

Zieliński Henryk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, powiedział, że 

Komisja Rewizyjna rozpatrywała skargę Społecznego Komitetu Upamiętnienia Zmarłych 

Samorządowców. Poprosił o dostarczenie pisma skierowanego przez Komitet do 

Burmistrza Kożuchowa zarejestrowanego w dzienniku podawczym pod numerem 1543. 

Uzasadnił, że bez tego pisma Komisja nie może rozpatrzyć złożonej skargi.  

Staroszczuk Andrzej – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, poinformował, że podczas 

zawodów pożarniczych w Nowym Miasteczku trzy drużyny z OSP Mirocin Górny  

w trzech kategoriach zajęły pierwsze miejsce. Podczas zawodów wojewódzkich drużyna 

starsza seniorów zajęła ósme miejsce, żeńska drużyna młodzieżowa zajęła siódme 

miejsce, męska drużyna młodzieżowa zajęła ósme miejsce.  

Zieliński Henryk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, poprosił  

o informację na temat remontu bastei. 

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, poinformował, że wpłyną kosztorys, 

który zamyka procedurę związaną z uzyskaniem pozwolenia. W czwartek odbędą się 

ostateczne negocjacje z wykonawcą. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, nadmienił, że w wyniku badań 

konserwatorskich zostały wprowadzone bardzo daleko idące zmiany związane  

z otoczeniem bastei, które będzie wykonywał inny wykonawca. Dodał, że zmiany 

dotyczące bastei polegają na tym, że umożliwione będzie zwiedzanie wnętrza bastei. 

Zakres kosztorysowy jest bardzo duży, dlatego najprawdopodobniej na prace, poza 

ustalonym zakresem, będzie ogłoszony kolejny przetarg. 

Drozdek Sławomir – radny, zapytał, czy zakończone zostało zadanie na ulicy 

Słowackiego. 

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, powiedział, że prace zostały 

zakończone. 

Drozdek Sławomir – radny, zapytał, na jakim etapie jest zadanie związane  

z oświetleniem ulicy Grota Roweckiego. 
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Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, poinformował, że wznowiono 

postępowanie związane z uzyskaniem pozwolenia na budowę. Po jego uzyskaniu 

ogłoszony zostanie przetarg. 

Drozdek Sławomir – radny, zapytał, kiedy będzie wykonane ogrodzenie Gimnazjum 

Samorządowego. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, poinformował, że wykonawca zadania 

został wyłoniony. Zadanie będzie zakończone do końca wakacji. 

Drozdek Sławomir – radny, zapytał, czy podczas wakacji będą wyremontowane toalety 

w Szkole Podstawowej nr 1. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, wyjaśnił, że projektowanie toalet jest  

w fazie końcowej i najprawdopodobniej zakończy się do końca wakacji. 

Drozdek Sławomir – radny, zwrócił uwagę na bardzo zły stan nawierzchni ulicy 

Młynarskiej na wysokości bloku przy ulicy Koszarowej.   Poprosił o interwencję. 

Szukiełowicz Zdzisław – radny, zapytał, czy P.U.K. „Uskom” zrekompensuje 

mieszkańcom miasta większe zużycie wody spowodowane koniecznością spuszczania 

brudnej wody po powtarzających się awariach. Zwrócił uwagę na przesiąki wody na 

ulicach Limanowskiego – Chopina. Dodał, że sytuacja ta ma miejsce ponad pół roku  

a sprawa nie jest załatwiona.  

Franczak Jan – Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miejskiej, zapytał, 

jak długo mieszkańcy będą musieli narzekać na jakość wody. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, 

powiedział, że 9 maja br. złożył dwa wnioski na które do dnia dzisiejszego nie otrzymał 

odpowiedzi. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, stwierdził, że sprawy których dotyczyły 

wnioski powinny być przez radnego skierowane bezpośrednio do pracownika, a nie  

w formie wniosku, który generuje niepotrzebną  pracę i wydłuża czas realizacji.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, nie 

zgodził się wypowiedzią Burmistrza. Stwierdził, że informował o tym, ale Pani Kałużna 

kazała złożyć wniosek do Urzędu. Nadmienił, że nie ma kompetencji do wydawania 

poleceń urzędnikom. Przypomniał, że dwa lata informował o zniszczeniu przepustów  

i dróg przez firmę poszukującą gaz, do dnia dzisiejszego nikt nie oszacował strat ani nie 

naprawił szkód. Dwa lata „chodził” do pracownika w końcu złożył wniosek. Stwierdził, 
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że to Burmistrz jest pracodawcą urzędników i to Burmistrz ma wyegzekwować 

wykonanie zadań. Podsumował, że do tej pory zgłaszał sprawy bezpośrednio 

urzędnikom, ale to nic nie dało w związku z tym od teraz zawsze będzie składał wnioski 

na piśmie. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, stwierdził, że co innego jest złożenie 

wniosku o wykonanie prac a co innego złożenie wniosku w formie interpelacji  

z oczekiwaniem na odpowiedź. Zapewnił, że odpowiedź na przytoczoną przez radnego 

sprawę zostanie wysłana najpóźniej pojutrze.  

Jelinek Marcin – radny, przyłączył się do wypowiedzi radnego Z. Szukiełowicza. 

Dodał, że sytuacja taka ma również miejsce w Mirocinach i Studzieńcu. Poprosił Prezesa 

o ujęcie w odpowiedzi mieszkańców tych miejscowości. 

Wiśniewska Jolanta – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej, 

poprosiła Prezesa P.U.K. „Uskom” o skierowanie pracowników do uporządkowania 

alejek na cmentarzu komunalnym w Kożuchowie. Poprosiła o zobligowanie właściciela 

działki przy ul. Daszyńskiego do uporządkowania terenu. Poprosiła o usunięcie szyldu 

„na sprzedaż” z zakupionego obiektu Spółdzielni „Lubkon” oraz o uporządkowanie 

terenu fosy przy ul. Chopina i ul. Szprotawskiej. Zapytała, kto usunie korzenie pozostałe 

po wycince drzew w ciągu ulicy Kraszewskiego i kto pokryje koszty operacji. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, stwierdził, że od kilku sesji tłumaczy, że 

będzie wykonana droga a w miejscu wcześniej rosnących lip będzie położony ciąg pieszo 

– rowerowy po jednej stronie natomiast po drugiej chodnik i pas zieleni. Pnie będą 

usunięte przez firmę, która będzie wykonywała drogę. 

Zakrzewski Bronisław – radny, poinformował, że na Komisji Spraw Społecznych 

przedstawiane były osiągnięcia uczniów w konkursach przedmiotowych. Od tego czasu 

dzieci brały udział w mistrzostwa województwa w lekkiej atletyce. Chłopcy ze Szkoły 

Podstawowej nr 1 zajęli 4 miejsce w piłce nożnej. W lekkiej atletyce uczniowie zdobyli 

trzy medale. Martwi fakt, że w zawodach wzięło udział tylko siedem osób. Kolejną 

imprezą były finały czwartków atletycznych. Do finałów krajowych awansowało 11 osób 

z czego trzy ze Szkoły Podstawowej nr 1, trzy ze Szkoły Podstawowej nr 2 i pięć ze 

Szkoły Podstawowej w Mirocinie Dolnym.  Uczniowie gimnazjum również mieli swoje 

mistrzostwa. Z gimnazjum w Kożuchowie startowało dziesięć osób. Jedna osoba zajęła 

drugie miejsce w biegu na dwa kilometry. Pozostałe osoby plasowały się między 17 a 20 
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miejscem na 22 startujących. Uważa, że ma to związek ze złym naborem. Podał przykład 

ucznia z Mirocina Dolnego, który w szkole podstawowej był wicemistrzem 

województwa, natomiast w gimnazjum ani razu nie wziął udziału w zawodach. 

Wskazane byłoby zorganizowanie spotkania z dyrekcją szkoły oraz z przedstawicielami 

klubu lekkoatletycznego i wypracowanie jakiegoś rozwiązania. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, zaproponował, aby Komisja Spraw 

Społecznych zajęła się tym tematem przy współudziale dyrektorów szkół. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, poinformował, że prowadzone są rozmowy 

zmierzające do rozszerzenia działalności Klubu „Korona” o sekcję piłki siatkowej  

i lekkiej atletyki. 

Zakrzewski Bronisław – radny, poinformował, że od lutego Komisja Spraw 

Społecznych zajmuje się problemem niepełnosprawności w Gminie, ale do dnia 

dzisiejszego nie wypracowano żadnego rozwiązania. Na pismo Naczelnika Wydziału 

OKSiZ nie udzielono odpowiedzi, każda Komisja kończy się bez ostatecznego 

stanowiska. 

Wiśniewska Jolanta – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej, 

stwierdziła, że pytała o propozycje, tematy były artykułowane dwukrotnie. Poprosiła o 

więcej samokrytycyzmu. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił o wyjaśnienie tematu na 

posiedzeniu Komisji. Przypomniał Prezesowi P.U.K. „Uskom” o konieczności 

odniesienia się do zarzutów zawartych w anonimowym piśmie z kwietnia br. Zwrócił 

uwagę, że pojemniki na odpady biodegradowalne nie są myte. Poprosił o interwencję. 

Poprosił Burmistrza o interwencję w sprawie uporządkowania placu przy ulicy 

Legnickiej. 

Szczęsny Marcin – Prezes P.U.K. „Uskom”, odpowiadając na pytania radnego  

Z. Szukiełowicza i radnego M. Jelinka wyjaśnił, że na podstawie zawartej umowy istnieje 

możliwość zwrotu kosztów źle świadczonej usługi przez P.U.K. „Uskom”. W tym celu 

należy złożyć reklamację do Spółki podając w niej ilość wody. Zapewnił, że Spółka 

rozpatrzy tą reklamację. 

Przesiąki na ulicy Chopina nie są wynikiem awarii. W drodze jest studzienka 

Telekomunikacji Polskiej do której napływa woda deszczowa i gruntowa, która znajdując 

ujście wycieka. Na tym etapie Spółka zamyka sprawę.  
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W Stypułowie od miesiąca grudnia prowadzone są działania naprawcze. Przeprowadzone 

badania wykazały w wodzie bakterie. Sprawę zgłoszono do prokuratury, do WIOŚ  

i Sanepidu ponieważ przyczyn tego stanu może być wiele m.in. działanie człowieka. 

Można domyślać się, że mieszkańcy, mają szamba podłączone do rowu, który przebiega 

obok stacji uzdatniania wody. Przesłuchany został człowiek, który nielegalnie odbierał 

ścieki od mieszkańców. Nie jest wiadome gdzie te ścieki były wylewane. Spółka podjęła 

szereg działań naprawczych. Wszystkie zbiorniki na czystą wodę zostały wyczyszczone. 

Dodatkowo czyszczone były filtry na stacji uzdatniania wody. W ostatnich dniach 

dostarczana była woda w beczkowozach, ponieważ czyszczona była przepompownia  

i płukano sieć wodociągową. Dodał, że zlikwidowane zostało laboratorium Sanepidu  

w Nowej Soli. Wszystkie badania kierowane są do Zielonej Góry, co wydłuża czas 

udostępnienia wody po usunięciu awarii.  

Nadmienił, że przyczyną złej jakości wody jest to, że wieża ciśnień jest w remoncie. 

Zapewnił, że alejki na cmentarzach komunalnych są porządkowane. 

Zgodnie z umową ze Związkiem Eko – Przeszłość pojemniki mają być myte cztery razy 

w roku. Za zgodą Związku przesunięto mycie z miesiąca maj na miesiąc czerwiec.  

W tym tygodniu będzie myta ostatnia partia pojemników.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, 

poinformował, że nieformalna grupa amatorów grających w piłkę z Gminy potrzebuje 

środków finansowych, które umożliwiłyby wzięcie udziału w mistrzostwach Polski. 

Poprosił obecnych o wsparcie tej grupy. Wpisowe wynosi ok. 400 zł. 

Szczęsny Marcin – Prezes P.U.K. „Uskom”, zaproponował, aby w tej sprawie grupa 

wystąpiła do Spółki. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, 

podziękował Prezesowi za wsparcie. 

Szczęsny Marcin – Prezes P.U.K. „Uskom”, zapewnił, że Spółka czuje społeczną 

odpowiedzialność i w miarę możliwości finansowych wspiera m.in. straż pożarną, 

stowarzyszenia z Kożuchowa, szkoły. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, poinformował, że mieszkaniec naszej 

Gminy - Michał Blicharski, zakwalifikował się do mistrzostw świata w karate, które 

odbędą się w Tokio. Prezes Klubu wystąpił do Gminy o wsparcie finansowe tego 

wyjazdu.  
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Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, ogłosił miesiąc lipiec miesiącem 

wolnym w pracy Rady Miejskiej. 
 

Do pkt.8. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady dziękując 

wszystkim za udział w sesji. Sesję zakończono o godzinie 16.30 

 

Protokołowała                         Przewodniczący  Rady Miejskiej 

  

 Kinga Kukuć                            Jan Medyński 


